
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 207 af 22. december 2020 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU)Karsten Lauritzen (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lise Bo Nielsen 
  

7. januar 2021 
J.nr. 2021 - 16 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 207 

Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvad status er på undersøgelsen, der, jf. svar på SAU alm. del 

– spørgsmål 439 (folketingsåret 2017-18), blev igangsat, og vil ministeren, såfremt under-

søgelsen er afsluttet, redegøre for konklusionerne, og hvorvidt disse har ført til øvrige til-

tag? 
 

Svar 

Som jeg redegjorde for i SAU alm. del – svar på spm. 516 (folketingsåret 2019-20), er der 

tale om kompleks problemstilling, hvor der skal findes frem til en løsning, som både sik-

rer beskatningen af aktionærlån efter reglernes hensigt, og hvor beskatningen naturligvis 

ikke bør være urimeligt høj. 

 

I svaret redegjorde jeg yderligere for, at Skatteministeriet har modtaget flere bidrag i for-

hold til konkrete løsninger af problematikken. Jeg kan i den forbindelse oplyse, at Skatte-

ministeriet er ved at se på, om der er behov for at ændre reglerne, og i givet fald hvorle-

des reglerne evt. kan justeres, således at formålet med reglerne stadig opfyldes. De mod-

tagne løsningsforslag indgår naturligvis i disse overvejelser.  

 

Der er dog som nævnt tale om en kompleks problemstilling, så jeg forventer tidligst, at 

der vil kunne fremlægges et bud på en løsning i løbet af efteråret 2021. 
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